

Odense Orienteringsklub

Generalforsamling 21. februar 2017

Kim bød velkommen, og efter 1 minuts stilhed for Jens Bonnicksen påbegyndtes generalforsamlingen.

1. Valg af dirigent.

Palle Møller blev valgt som genbrugs-dirigent.

Palle takkede for valget, og konstaterede at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.

2. Bestyrelsens beretning om foreningens arbejde i det forløbne år.

(Beretningen kan findes på klubbens hjemmeside og var runddelt på generalforsamlingen)

Bemærkninger fra formanden: OO er tilbage i 2. division, trods vi gjorde hvad vi kunne.

Individuelt er det de gråhårede som henter medaljer hjem til klubben.

Nye medlemmer opsøges bla ved Find-vej-i (nogenlunde velbesøgt), der kommer dog ikke mange nye medlemmer af den grund. Find-vej-i poster er ved at blive sat op i Næsby Ådal, med omkring 60 poster. Find-vej-i-skolen-gruppe er oprettet i 2016 for at se hvordan vi kan markedsføre o-løb i de lokale skoler.

Fjordens-dag er blevet mere bevægelses-orienteret og passer godt til OO. Mini-O blev afviklet på Stige Ø den dag, og klubben var meget synlig.

Træning: Det har været et OK år med god bemanning på i foråret '16 af Noline og Anders. Maja har dækket af i efteråret '16. Fra nytår '17 kører det på bedste beskab med ad-hoc-løsninger. Meld ind, hvis der er nogen som har mod på jobbet.

Korttegning kører fremragende, der er blandt andet fuld gang i korttegning til DM.

Sprint-cup, 5-daws og vintercup har kørt timet og tilrettelagt som efter en snor. Gymnastikken er også velbesøgt.

AfD kvindeløb er afviklet rigtig godt, cirka 100 officials fra klubben hjælper til og det giver penge i kassen.

KlubLang, Natuglen og 5000m løb er afviklet. Julefrokosten og "Gule-ærter" blev afviklet med lidt færre deltagere end vanligt.

AHA-løb afviklet med stor succes på Stige Ø, og Nytårsløbet var velbesøgt med ca 50 deltagere.

Løbstilmeldingen kører som altid som efter en snor, det samme gør Jægerhusets pasning og vedligehold.

Info-mail udsendes en gang om måneden.

SI-system er anskaffet og fungerer fint.

Bemærkninger fra medlemmerne:

Medlemsfremgang:

HV synes beretningen er god. En medlemsfremgang er positiv. Palle Møller oplyser på forespørgsel at der er 216 medlemmer, hvoraf cirka halvdelen vurderes at være reelt aktive.

Mini-O

HV bemærker også at Mini-O fungerer helt fantastisk.

Divisionsmatch

HolgerM: Formanden sagde vedr. divisionsmatcherne at vi gjorde hvad vi kunne. HM tilføjer "dem der var der" (HM måtte selv melde forfald). Holger roser den "aktivD indpiskning" som særligt Lisette var mester for.

Skoleorientering

HV: samarbejde mellem skole-systemet og find-vej-projektet. Kolliderer det med OO's oprindelige skolestævne? – hvor er skolestævnet henne i det spil?

KK: Skoleudvalget er nedsat for at få afdækket mulige aktiviteter på de omkringliggende skoler. Derved håber vi at få etableret "hjælp-til-selv-hjælp" så skolerne i nogen grad kan klare sig selv og få supplerende hjælp fra OO. Erik Fynboe har næsten færdiggjort find-vej-i på Skt.klemens skolen, hvilket hjælper eleverne meget på vej til at klare sig ved rigtige skolestævner.

Der har ikke været status-møde efter at udvalget er etableret, og der er pt ikke et samlet overblik over udbyttet.

KK. Der er ikke nogle konkrete aftaler pt

Træning

LSM: efterlyser hjælp til træning, det er et kæmpe-problem. Der skal finde træner til hver enkelt træningsaften, det er meget ressourcekrævende.

Bustransport

Niels Rabølle: Vedr. transport til Divisionsturnering: Bifalder medlemmerne bestyrelsens prioritering?

Rikke: Synes det er fantastisk (hun har ikke bil) – både rent praktisk og socialt. Holger mener at det er afhængigt af distance (eks. er Munkebjerg for tæt på)

HV bifalder transport, der kommer en del med som måske ellers ikke ville deltage.

HenrikSteen: Kan man overveje om det kan suppleres med noget supplerende (eks se Gråsten slot) når man alligevel er afsted?

Herefter godkendtes beregningen.

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.

Regnskabet blev fremlagt.

Regnskabet blev gennemgået grundigt af Kassereren.

HV's bemærkning til regnskabet: Mener det er forkert at udgiftsføre SI-systemet i stedet for at aktivere SI-systemet, sådan som det er gjort med beregnervognen.

Preben Chris: Kontingent til DOF udgør ca 300,- kr pr. medlem i OO. Palle oplyste at kontingentet udregnes som et grundbeløb pr klub + et beløb pr. medlem.

Preben: Savner stadig at vi afholder en udgift til de løbere som bør honoreres efter at være blevet danske mestre.

Palle svarer: Det gjorde man også tidligere, han har ærligt talt ikke styr på det længere, da det styres via løbskontoen.

Herefter fulgte en større diskussion om honorering af danske mestre, debatten endte ud i at bestyrelsen har noteret debatten og tager det til genovervejelse.

HV: Kan man få noget mere ud af arb.landsbank med den pænt store formue OO har?
Kassereren har ikke været heldig at få noget ud af flere opsøgende møder på området, og han har derfor stoppet sin opsøgende indsats på området.

KurtM: Undrer sig ligesom HV over at SI-systemet ikke er taget til afskrivning. Havde det været en ide at søge fondsmidler til finansiering?. Der er en del fonde som kan søges til formålet.
Formanden svarer, at han søgte ved 6 fonde, og fik afslag fra dem alle (antagelig på grund af klubbens store formue).

Kassereren supplerer og fortæller at der er givet kommunale tilskud til Find-vej-projekterne.

Henrik Steen synes at 1/2 mio kr. i ejd.kapital er mange penge og opfordrer: . Brug dog pengene ☺. Kassereren oplyser at af samme årsag er kontingentforhøjelse sat i bero.

Lisette foreslår aflønning af trænere.

Niels: Ja, vi skal bruge pengene. Men til hvad?

Carsten Djursaa: Støtter Niels' holdning om "stille og roligt forbrug på noget fornuftigt". Eks. tilskud til klubtøj, så vi får noget mere af klubtøjet ud.

Inge: Kan klubben i endnu højere grad betale startafgiften for børneløberne?

Palle: Klubben betaler en del af startafgiften for ungdomsløberne. Rikke oplyser at cirka halvdelen af udgiften dækkes for Sebastian.

Claes: Hvad gør andre klubber mht træning?

Rikke: Andre klubber er overraskede over at vi har træning også om vinteren. Palle oplyser at i Horsens har de en meget stor årlig udgift til trænerudgifter.

HV: De unge mennesker kommer ikke med ud til åbne løb. Kan man gøre noget med tilskud til kørsel?

Holger: Kan man rekruttere en træner feks fra Faaborg?

Alle stemmer for regnskabet, og kassereren (og regnskabet) fik bifald fra forsamlingen.

4. Planer for det kommende år samt forelæggelse af næste års budget.

Formanden:

Vi vil tilbage i 1.division.

Vi deltager i Find-vej-i 29/4 og Fjordens dag 10/9

Find-vej-i-skolen-projekter fortsætter i et lille 3-mandsudvalg. DOF's setup på området er meget gennearbejdet og OO's arbejde med tegning af skolerne er overskueligt.

Diverse O-arrangementer laves, bla DM sammen med Fåborg og Svendborg, hvor Per Filskov er koordinerende stævneleder.

AfD-løb laves i 2017 med stævneplads i MunkeMose.

Nyt initiativ: Banelægger-kursus med fuld deltagelse er i gang.

Klubtur til påskeløbet 2017 er sat på skinner.

Der er IKKE pt. planlagt anden klubtur i 2017 – hvis nogen har en god ide er der bestemt mulighed for både opbakning og tilskud til det.

Formanden: Kan vi rekruttere assistance til arrangementer på en anden måde end vi gør i dag, hvor det typisk er Tordenskjolds soldater?

Kurt: Støtter op om planerne om at få lavet en kalender for at få synliggjort aktiviteterne.

HV: Onsdagsholdet har reserveret onsdag 26/4 hvis der bliver et skolestævne.

Klaus Juel: Der er lavet skolestævne i ca. 35 år og der er vel højt sat kommet 15 nye medlemmer ud af det. Kan man tilbyde et kaffe-kage-aftenmøde hvor idrætslærerne på skolerne får at vide hvad det går ud på, så de kan se hvor nemt det er at arrangere et løb for skoleeleverne?

Kurt: støtter op om Klaus Juel, men mener at man i stedet skal se om man kan komme ind på et af skolernes planlægningsmøder og præsentere o-sporten i en halv time eller en time, så kan man måske så et frø. Så kan man sidenhen invitere dem ned i klubhuset.

Rikke: Sebastian går i 7.klasse, de prøver noget nyt næsten en gang om måneden. Tror der er masser af idrætslærere som gerne vil have lov at prøve det af.

Budget 2017:

Kassereren budgetterer efter et 0-resultat. Carsten mener at DM måske danner grundlag for et bedre resultat end 15t kroner i løbsarrangementer.

Kurt: mener at det er uambitiøst at afsætte 10t kr til senior/voksentræning. Kassereren kommer det i møde, og er sikker på at hvis der dukker en træner op bevilger bestyrelsen også penge til det.

5. Indkomne forslag fra bestyrelse og medlemmer.

Ingen forslag.

6. Kontingentsættelse.

Uændret kontingent.

Herefter suspenderedes generalforsamlingen til indtagelse af kaffe og blødt brød ved høflig selvbetjening.

Inden genoptagelse af generalforsamlingen tog formanden ordet:

Årets senior-løber: Ikke relevant.

Årets ungdoms-løber: Sebastian blev hyldet for sin aldrig svigtende tilstedeværelse og det gode kammeratskab.

Bennicke-kruset: Tildeles til et klubmedlem, som har gjort en særlig indsats for klubben. Bennicke-kruset kan modtages én gang. Modtageren har særligt gjort sig bemærket på børnesiden i de sidste mange år, aktiv i mini-maxi-sammenhæng, og aftager på Fyns 5-dages. Han går foran på et forbilledligt planlægningseksempel. Morten Mølgård Nielsen er den meget velfortjente modtager af kruset.

Sebastian og Morten modtag (fraværende) generalforsamlingens hyldest.

Herefter blev generalforsamlingen genoptaget.

7. Valg af formand.

På valg er Kim Kongstad. Kim ønskede ikke genvalg.

Forslag fra bestyrelsen: Carsten Djursaa. Carsten blev valgt med hurtig og sikker applaus.

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer

På valg er Niels Rabølle og Steen Vestergaard. Steen modtager ikke genvalg. Bestyrelsen foreslår Rikke som nyvalgt til bestyrelsen og fastholdelse af Niels. Begge valgtes.

Kim Kongstad blev valgt for et år til den plads der blev ledig efter Carsten Djursaa.

9. Valg af bestyrelsessuppleanter.

Tommy Iversen (1. suppleant) og Morten Mølgård (2. suppleant) valgtes.

10. Valg af revisor.

Svend Aage Jensen genvalgtes.

11. Valg af revisorsuppleant.

Steen Egedesø genvalgtes.

12. Eventuelt.

Punktet hvor alt kan diskuteres, men intet kan vedtages.

HV: Vi har et P-problem, som bestyrelsen opfordres til at tale med havnen om.

Længerevarende P er ønskelig, ikke mindst i forbindelse med arrangementer med mange deltagere.

Problemet er ved parkering på det aflukkede område, hvor man kører ind af portene.

Man kan evt. holde på græsarealet foran skoven, som vi gjorde i "gamle dage". Svend Aage Jensen foreslår at vi får havnens tilladelse til at holde på græsarealet.

Tommy: Hvad med arealet ved det gl. FK?

Bestyrelsen kigger på problemet.

Torben: OO er en elevatorklub. Bestyrelsen opfordres til at arbejde på om der kan etableres et samarbejde med de øvrige fynske klubber i en overbygning. Torben: Kan man stifte en fælles "overklub" hvor man kan løbe stafet oligt?

Holger oplyser at Aabenraa IG og "dem der fra Als" optræder samlet som OK Syd når de er til O-løb.

Kim: Stafetsamarbejde er en svær disciplin i forhold til reglerne.

Carsten Djursaa: OO skal vælge om vi vil være i 1. division eller om vi kan gå i stafet-samarbejde, da de to ting strider mod hinanden

Carsten Lausten: AfD 15/6 i Munkemose bliver en fest. Det er en torsdag, og alle kræfter skal af huse. Det bliver en fest! Hjælp med at reklamere for arrangementet. Der åbnes for hjælpertilmelding om lidt.

KK takker for fantastisk samarbejde med det afgangende bestyrelsesmedlem Steen. Blandt andet har det aldrig skortet på vittige og gnavne kommentarer så det har været en sand fornøjelse i alle årene ☺

Carsten Djursaa takker dels for formandsvalget. Tak til Kim for mange gode år, og tak for at du bliver hængende i bestyrelsen. Får et par flasker selvom han bliver hængende.

Palle takker for god ro og orden under generalforsamlingen.

Afsluttende bemærkning:

Tak til Palle for kvalificeret og myndig dirigent-ledelse. Der er basis for "genbrug" igen til næste år.

Tak til alle fordi vi kom, der var heldigvis dejlig varmt i klubhuset ☺

Bestyrelsen består nu af: Rikke, Lone, Kim, Niels og formand Carsten Djursaa.

Generalforsamlingen afsluttedes kl 2100 med et 3-foldigt leve for OO.

Referatet godkendt: 13/3 2017

Formand:



Dirigent:

